

【一般論文】

- 1 如何以異性戀常規行事：一個晚近社會主義中國「小地方」的親密倫理研究
趙彥寧
- 45 看得見與看不見的女性貢獻：台灣營造業勞工碑的性別分析
顧玉玲
- 87 期望、管教與風險：兒少保護介入家長體罰之建制民族誌分析
程婉若

【研究紀要】

- 139 是消逝還是轉變：都會區擴張下的當代客庄
蔡侑霖

【左異聲響】

同志國族主義在台灣

- 177 編按
黃道明
- 181 省籍路徑民主化的跨代延長：同志國族主義在台灣
王顯中
- 195 同性婚權運動中的異見
郭彥伯

[ARTICLES]

- 1 **How to Do Things with Heteronormativity:** A Case Study of Intimate Ethics in a Late Socialist Chinese “Small Place”
Antonia CHAO
- 45 **Visible and Invisible Contributions of Women:** A Gender Analysis of Construction Industry Worker Memorials in Taiwan
Yu-Ling KU
- 87 **Anticipation, Discipline, and Risk:** An Institutional Ethnography of CPS Interventions for Parental Uses of Corporal Punishment
Wan-Juo CHENG

[RESEARCH NOTES]

- 139 **Disappearing or Transformation:** A Contemporary Hakka Settlement under Urban Expansion
You Lin TSAI

[LEFT DISSONANCES]

Homonationalism in Taiwan

- 177 **Introduction**
Hans Tao-Ming HUANG
- 181 **Homonationalism in Taiwan:** The Prolonged Effects of Provincial Registry Contradictions as a Means in Taiwan’s Democratization
Hao Zhong WANG
- 195 **Dissent in the Same-Sex Marriage Movement**
Yenbo KUO